

教材學習元件使用申請表-巨匠線上課程系列

Application for Learning Object of Gjun Online Course Series

_____院(中心) _____系(所、組) 姓名：_____ 填表日期：_____年_____月_____日
College (Center) Department Applicant Date (yy/mm/dd)

授權內容可供申請人於網路大學做為學習元件之用，但應遵守下列規範：

The Applicant can use the contents of the learning objects at e-learning of KSU according to the principles below:

1. 巨匠電腦(以下簡稱甲方)仍保有對於學習元件之所有合法權利。

Gjun information Co., Ltd. (Gjun) owns the copyright of the learning objects.

2. 使用甲方之學習元件所產生之學習教材，其中甲方之學習元件，應註明巨匠電腦股份有限公司，但甲方不負任何保固責任，且未經甲方同意不得私自複製、轉售、轉租或公開陳列、免費散佈給授權對象以外之第三人使用(例：公開之網站或檔案下載區)。

All learning objects produced from Gjun need to be marked Gjun information Co., Ltd.; however, Gjun would not offer any warrant policy. The contents cannot be copied, resale, rerenting, public displaying, or spreading to third parties without HSL's permission.

3. 使用學習元件如有違反善良風俗、相關法令或侵害他人權利之情形，導致甲方受主管機關處分或第三人求償時，申請人應負責解決，並賠償甲方因此遭受之損失。

The Applicant shall be solely responsible for all legal actions and disposition by competent authorities if violating good customs, related laws, and others' rights in the course of using the learning objects.

本人已仔細閱讀上列應遵守事項，且能夠自覺嚴格遵守並同意授權規範。

I have already carefully read the statements above and will strictly obey the principles.

申請巨匠線上課程系列學習元件每件處理費新台幣 10 元，共計申請_____件，應付金額總計_____元

Handling fee to applying for each Gjun learning object is NT\$10._____ objects are applied in this application, so the total is _____.

申請人聯絡電話(Applicant's TEL)：_____

申請人 E-mail 信箱(Applicant's E-mail)：_____

申請日期(Date of Application)：_____年_____月_____日 (yy/mm/dd)

申請人簽章(Applicant's Signature)：_____

申請編號 No.	申請學習元件課程(Course for Application)			使用學習元件課程(Course for Used)		
	系列名稱 Title of Series	課程編號 Course No.	課程名稱 Title of Course	科系 Department	班級 Class	課程名稱 Title of Course
1						
2						
3						
4						
5						
6						
7						
8						
9						
10						
11						
12						
13						
14						
15						

備註：請詳填欄位資料以備查核申請學習元件之實際應用課程，以上表格不敷使用請自行列印。

Notes: For the used courses check with the application course, please fill in the blanks completely. Please print the form if needed.